
PROTOKOt Nr XLVII/20i8 

Obrad XLVII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy Kotur1 


odbytej w dniu 20 sierpnia 20i8r 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 15°°, a zakonczyty si~ 0 godz. 1520. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 13 radnych tj. 86% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu/. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XLVII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad . 

3. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2018-2026. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2018 rok. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budzetu Gminy Kotun na 

rzecz spotek wodnych, trybu post~powania w sprawie udzielania dotacji i sposobu ich rozli 

czania . 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie okreslenia wynagrodzenia Wojta Gminy Kotun. 

7. 	 Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

8. 	 Zamkni~cie Obrad XLVII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Gminy Teresa Brusniak otworzyta Obrady XLVII nadzwyczajnej Sesji Rady 


Gminy Kotun. Stwierdzita quorum. Przywitata przybytych na sesj~: Wojta Grzegorza Gorala i radnych. 


Ad pkt. 2. 


Brak wnioskow do porzqdku obrad. 


Ad pkt. 3 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze gtownq zmianq w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kotun 


na lata 2018-2026 jest zwi~kszenie wydatkow 0 kwot~ 170.000 zt na rok 2019 dla inwestycji pod 


naZWq "Przebudowa drogi w miejscowosci Kotun, ul. tqkowa". 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLV11.331.2018 


w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2018-2026. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 4 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze bardzo szczegotowo zmiany przedstawia uzasadnienie do projektu 


uchwaty. Jesli b~dq dodatkowe pytania, to postara si~ na nie odpowiedziec. Poprosit takze 


o wprowadzenie do projektu uchwaty autopoprawki i wprowadzenie do kwoty wydatkow 

otrzymanej transzy w wysokosci 23.742 zt na realizacj~ projektu "Pora na aktywnego seniora". 

Powiadomit takze, ze wptyn~to bardzo mato wnioskow na wymian~ piecow tradycyjnych na 



ekologiczne. Wartosc inwestycji jest 0 wiele mniejsza niz zaktadajq wytyczne do programu celowego. 

W chwili obecnej nie mozemy ztoiyc wniosku pomocowego, bo nie osiqgniemy progu minimalnego 

wielkosci inwestycji. BEidziemy siEi starali poszukac partnera do tego projektu. 

- Radna Barbara Plichta zapytata, czy jesli nie znajdzie siEi partner, to nalezy rozumiec, ze 

projekt nie bEidzie realizowany. 

- Wojt potwierdzit. Mieszkancy sami bEid q musieli sktadac wnioski. OdbEidq siEi szkolenia, 

ktore przeprowadzq pracownicy Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki 

Wodnej, aby wyjasnic mieszkancom sposob przygotowania wniosku pomocowego. Jesli zajdzie 

potrzeba, to pracownicy UrzEidu Gminy bEidq pomagac w przygotowaniu wniosku. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XLVII.332.2018 w sprawie zmian w budzecie 


gminy na 2018 rok. 


Uchwata zostata podjEita jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze w tej sprawie na wiosnEi podejmowa lismy j uz uchwatEi, 


ale zawierata ona wedtug RIO wady prawne. PodjEita przez nas uchwata zostata uchylona. 


Teraz po naniesieniu korekty i po ponownym uzgodnieniu przedktadamy ponownie do rozpatrzenia 


Radzie. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady odczytata projekt Uchwaty Nr XLV11.333.2018 w sprawie okreslenia zasad 


udzielania dotacji celowych z budzetu Gminy Kotun na rzecz spotek wodnych, trybu postEipowania 


w sprawie udzielania dotacji i sposobu ich rozliczania. 


Uchwata zostata podjEita jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Wojt wyjasnit, ze przedstawia po raz kolejny projekt uchwaty w sprawie okreslenia wynagrodzenia 


Wojta zgodnie z wytycznymi rozporzqdzenia. 


- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski oswiadczyt, ze zaden minister ani poset nie 

wybierat Wojta na to stanowisko i nie powinien decydowac 0 tym ile powinien zarabiac Wojt 

w danej gminie, bo nie zna jego pracy. Stwierdzit, ze nie zgadza siEi z ostatnim rozporzqdzeniem 

w sprawie zmniejszenia wynagrodzenia Wojta. To radni powinni 0 tym decydowac obserwujqc 

wykonywanie obowiqzkow przez Wojta. Stwierdzit, ze nie zagtosuje za podjEiciem tej uchwaty. 

WiEicej uwag ani pytan nie zgtoszono. 


Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XLV11.334.2018 


w sprawie okreslenia wynagrodzenia Wojta Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podjEita wiEikszosci q gtosow (za-2, przeciw-O, wstrzymato siEi-ll) w gtosowaniu 


jawnym. 


Ad pkt. 7 


Protokot z poprzedniej sesji zostat przyjEity jednogtosnie (za-13) w gtosowaniu jawnym. 




Ad pkt. 8 

Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 

za obecnosc i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XLVII (nadzwyczajnej) Sesji Rady 
Gminy Koturl . 

proto~~~ 
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